
塑料托盘，质优价廉 金星货架

产品名称 塑料托盘，质优价廉 金星货架

公司名称 北京盛世金星货架制造有限公司

价格 260.00/个

规格参数 品牌:金星货架
载重量:中量型
产地:北京

公司地址 北京市大兴区黄村镇西芦城村村委会西500米

联系电话 13366666614 13366188636

产品详情

品牌 金星货架 载重量 中量型
产地 北京 型号 塑料托盘
类型 托盘

 采用优质特种型材制造，由面板和支腿组合而成；具有外形美观、坚固耐用、无须维护等
优点；面板与内衬的加强筋纵横交错，承重能力更加优化, 支腿各面均强化处理，平均分布
载荷；表面采用镀锌或静电喷塑处理，便于清洁、不易污染；适用于各行业，多种场合，使
用范围极广。 uses the high quality special molding manufacture, but becomes by the kneading board
and the leg combination; has the contour artisticly, firm is durable, does not need to maintain and so on
the merit; the kneading board and the inside lining stiffener spreads across, the bearing power optimizes,
leg each strengthens processing, the average distributed load; the surface uses galvanizes or the static
electricity spurts models processing, is advantageous for cleanly, is not easy to pollute; is suitable in
various professions, the many kinds of situations, the use scope is extremely broad.
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